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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Szeretnék beszámolni Önöknek a két ülés között 2021.július 28-től-október 13.ig történt eseményekről, hozott 

döntésekről: 

 

Augusztus 01-jén vettem részt a Magyarországi szlovák folklór fesztiválon Bánkon amit a Magyarországi Szlovákok 

Szövetsége,Nógrád Megyei Szlovák Önkormányzat és a Nógrád szlovák önkormányzat hagyományosan évről-évre 

rendezi meg. 

 

Augusztus 14-én a FHKE együtt rendeztük meg már 26. alkalommal a Falunapot. Ebben az évben már csak 

egynaposra terveztük, mivel a vasárnapi egyházi kétnyelves Istentiszteletet nem ált módunkba megtartani az idén 

áprilisában elhunyt szarvasi Nobik Erzsébet lelkészasszony hiánya miatt. (Még nem találtuk meg helyette másik 

lelkészt.) 

Rendezvény igen jól sikerült, sokan voltak, időjárás nagyon kedvezett a szabadtéri programjainknak. Sajtó írt róla, 

OVTV is tudósított a rendezvényről .Ludové novinyban hosszú cikk jelent meg a versenyekről, kiállításról-„25 éves 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat”.Felléptek az oroszlányi Bránička gyerek néptánc együttes, 

Krídlovka ifjúsági fúvós zenekar, Tatabánya-Bánhidai vegyes kórus, a Tájház udvarán a Vértes Express zenekar 

szórakoztatta a nagyérdemű közönséget. Köszönet a Szlovák klub tagjainak az igen kemény munkáért. 

 

Augusztus 20-án részt vettünk a városi koszorúzáson Szent István ünnepén a Millenium parkban, ahol megemlékezés 

koszorúját is helyeztünk el Bekéné Sziráki Marianna és Biró Józsefné képviselőkkel. 

 

Augusztus 25-én a Tájházban rendeztük meg a közmeghallgatást a pajtában. 

 

Augusztus 28-án  Trnovec n/Váhom-Tornócon a Láng udvarban egy lóversenyen lángos sütést vállaltuk el Bekéné 

Sziráki Marianna, Nagy Lajosné és Kocsis Istvánné-szlovák klubtagokkal. 

 

Augusztus 30-án a KEM Önkormányzat által rendezett „Megyén körül,megyünk körül” című rendezvényen 

Pilscséven vettünk részt önkormányzati tagokkal, szlovák klub tagjaival . Megismertük a megyénk tőlünk 

legtávolabbi települést, intézményeit, iskolát, óvodát, idősek otthonát, ismert pince sort. Kultúr műsorban a helyi 

csoportok mutatkoztak be. 

 

Szeptember 04-én TV 2 forgatott a Tájházban. 

 

Szeptember 05-szeptember 10-ig részt vettünk Štúrovo-Párkányban a „ Vadas fürdőbe „ 12 fő részvételével / Szlovák 

klub tagjai, szlovák önkormányzat képviselők/ Megismerkedtünk a város nevezetességeivel, emlékekkel, 

hagyományaival. Egyúttal itt volt időnk arra is, hogy az augusztusi rendezvényünket értékeljük,megköszönjük a 

tagunknak a munkát. 

 

Szeptember 15-én vettem részt Nagy Lajosné, Kocsis Istvánné és Szabó István Lajossal  a KEM Önkormányzat által 

megrendezett  KE értéktár rendezvényen,ahol újabb értékek kerültek a megyei értéktárba. 

 

Szeptember 25-én az év legnagyobb rendezvényünket „ Oroszlány Szlovák családok betelepítésének 

320.évfordulóját” tartottuk. A rendezvényt szabad téren- Tájházba rendeztük meg. Volt .koszorúzás, faültetés -

Tiszafa –Nobik Erzsébet tiszteletére, szerződések aláírása anyaországi településekkel  Šaľa 

,Kozárovce/,elszármazottak találkozója, régi ételek kóstolása, kultúr műsor. Felléptek a Sárisápi asszonykórus, 

Tatabánya vegyes kórus, Bránička gyere néptánc csoport és a Kozárovcei Praslica folklór együttes. 

Igen szép idő volt ezen a napon, sok vendég látogatta meg a rendezvényt. Országos Szlovák Önkormányzat alelnöke 

Szabó Mónika és a városunk képviselője Vargáné Vojnár Katalin képviselő  nyitották meg a rendezvényt. 

Anyaországból Šaľáról Marián Krištof-képviselő,Betka Sedliačiková volt főellenőr a városházánál, Mária Hrabovská  

Trnovec n / Váhom nyudíjas klub vezetője,Kozárovcéről Bysrík Ižold -polgármester és helyettese Iveta Švolíková  

Médiák-TV, újságírók vettek részt és tudósították az eseményünket .Ezen a napon adtuk át a Bethlen Gábor Zrt és a 

városunk képviselő testület támogatással elkészült féltetőt a pajtánál. 

 

Október 01-én fogadtuk a Tájházban a Hunyadi Mátyás elsőosztályos tanulókat egy őszi fogtlalkoztatáson. 90 fő 

megismerkedett a kukorica morzsolással,szőllő darálással és préseléssel .és játszottak az őseink fa játékokkal is. 
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Október 06- án az Aradi vértanúk tiszteletére tartott ünnepségen Bekéné Sziráki Mariann alelnök, Tóth Istvánné 

képviselő és Nagy Lajosné szlovák klub tagja megemlékezés koszorúját helyetek el az emlékműnél. 

 

 

 

 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 
 

Kérem az előterjesztés megvitatását és elfogadását! 

 

Oroszlány, 2021. október 06. 

 

 

 

 

 Szabó István Lajosné s.k. 

 

 

 

 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2021. (…) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 


